
Aan: Het college van B&W van Groningen 
Schriftelijke vragen ex art. 36 RvO over CO2 neutrale schoolgebouwen 
 
Datum: 21 maart 2023 
 
Geacht college, 
  
Dit college heeft grote ambities op het gebied van duurzaamheid, zo ook voor het verduurzamen van 
schoolgebouwen. Tijdens de klimaattop Noord in 2017 heeft het college de intentieverklaring 
getekend om alle 129 schoolgebouwen in Groningen energie neutraal te maken. De indieners van 
deze schriftelijke vragen vinden realisme van wezenlijk belang en vragen zich af hoe realistisch het is 
om alle schoolgebouwen in 2035, dan wel in 2050 energie neutraal te hebben gemaakt. Politiek is 
het maken van keuzes. Daarom zouden wij graag willen weten welke keuzes het college tot nu toe 
maakt. Ook willen de indieners graag weten wat het college precies onder verduurzamen verstaat. In 
deze vragen is gekozen om het woord verduurzamen te gebruiken, wij willen het college vragen om 
daar een definitie bij te geven. Aangezien er nog vaak de termen CO2 neutraal en energie neutraal 
door elkaar worden gebruikt en hier een wezenlijk verschil tussen zit. Het rapport heeft van HEVO 
heeft namelijk onderzocht of alle gebouwen CO2 neutraal gemaakt kunnen worden terwijl er in de 
intentieverklaring over energie neutraal is gesproken. 
  

1. Welke definitie geeft het college aan het verduurzamen van schoolgebouwen? 
2. Welke tijdlijn voor het verduurzamen van schoolgebouwen is momenteel leidend voor het 

college? 
3. Welke invloed heeft de versterkingsoperatie op de ambities van het college voor het 

verduurzamen van scholen? 
4. Hoe haalbaar is het om in 2035 alle schoolgebouwen te verduurzamen? 
5. Hoe haalbaar is het om in 2050 alle schoolgebouwen te verduurzamen? 
6. Hoeveel extra afschrijving dient er gedaan te worden voor het verduurzamen van 

schoolgebouwen in 2035 ten opzichte van het verduurzamen in 2050. 
Wat is de invloed van personeelstekorten op het verduurzamen van scholen in 2035 en in 
2050? 

7. Wat zijn de extra kosten voor het verduurzamen van monumentale schoolgebouwen? 
8. Hoe gaat het college de kosten dekken voor de verduurzaming van schoolgebouwen in 2035? 
9. Kan voor zowel het scenario 2035 als voor het scenario 2050 een beeld worden geschetst van 

de totale kosten van deze verduurzamingsoperatie? Kunnen de kosten van tijdelijke of 
vervangende schoollocaties hierin worden gespecificeerd? 

10. In hoeverre kunnen de tijdelijke of vervangende schoollocaties ook duurzaam worden 
opgeleverd en gebruikt? 

11. Kan in de bovenstaande vragen onderscheid gemaakt worden tussen PO en VO scholen? 
12. Hoeveel denkt het college dat het rijk gaat meebetalen aan deze plannen? 
13. Wat zijn de verschillen tussen onze schoolgebouwen en die van andere gemeenten en wat is 

het effect hiervan op de verduurzamingsopgave ten aanzien van de lobby richting het rijk? 
14. Voor ventilatie wordt verwezen naar het Frisse Scholen programma welke in 2017 is 

afgerond. Sindsdien zijn de normen voor ventilatie aangescherpt. Wordt op alle scholen 
voldaan aan de nieuwste regelgeving? Zo niet, wordt dit meegenomen in de herrijking van 
het IHP? 

  
Namens,  
Rik Heiner     VVD 
Jalt de Haan     CDA 
Leendert van der Laan    Partij voor het Noorden 
Andrea Poelstra    D66 


